

မိဘများအတွက် Istation လမ်းညွှန် (ISIP အစောဦးပိုင်းစာဖတ်ရှုခြင်း၊ ISIP အဆင့်မြင့်စာဖတ်သူ၊ ISIP Español)



ဤစိစစ်ချက်များသည် ကျောင်းသားတစ်ဦး တတ်မြောက်သင့်သော ပညာရပ်အဆင့်သို့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှု ရှိ မရှိနှင့် ကျောင်းပြီးသည့်အခါ ၂၁ ရာစုအတွက် ကောင်းစွာ ပြင်ဆင်ထားနိုင်သည့် လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရှိ မရှိကို အလွန် တန်ဖိုးရှိသော အခြေအနေပြ အချက်အလက်များ ပေးနိုင်ပါသည်။ ကျောင်းသားများမှ စာမေးပွဲဖြေဆိုခြင်းကြောင့် လိုအပ်ချက်များအား ဆရာများသိရှိမည့် အကျိုးရရှိပါမည်။ ဆရာများမှ ကျောင်းသားများ၏လိုအပ်ချက်များအား ဖြည့်စွမ်းပေးနိုင်သော ကြောင့် ဆရာတစ်ဦး အဖြစ် တိုးတက်မှုများ စွာရရှိပါသည်။



Istation ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

Istation သည် အွန်လိုင်းပေါ်တွင် သူငယ်တန်းမှ ရှစ်တန်းအထိ ကျောင်းသားများကို တစ်ဦးချင်း၊ အုပ်စုငယ် သို့မဟုတ် တစ်တန်းလုံးအတိုင်းအတာဖြင့် စာမေးပွဲစစ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ဤစာမေးပွဲ၏ ရည်ရွယ်ချက်မှာ သင့်ကလေး၏ စာပေသင်ကြားတတ်မြောက်မှု တိုးတက်ခြင်းအတွက် အားသာချက်နေရာအတိအကျနှင့် လိုအပ်ချက်များကို ဖော်ထုတ်နိုင်ရန်ဖြစ်ပါသည်။ Istation သည် ကိုလိုရာဒို READ Act အရ ပြည်နယ်လိုအပ်ချက်များကို ပြည့်မီပြီး အတန်းအဆင့်အလိုက်ရှိသင့်သော စွမ်းဆောင်ရည် နိမ့်ကျနေသော ကျောင်းသားများကိုဖော်ထုတ်ပြီး မိဘများမှ ဖတ်ရှုမှု ဝင်ရောက်စွက်ဖက်ခြင်းများစီစဉ်နိုင်ရန် (စာဖတ်ရှုခြင်း အစီအစဉ်) အတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးပါသည်။ အောက်ပါဇယားတွင် သင့်ကလေးဖြေဆိုနိုင်မည့် စာမေးပွဲသုံးမျိုးအား အတန်းနှင့် သင်ကြားမှု ဘာသာစကား အပေါ်မူတည်၍ ကိုယ်စားပြု ပြသထားပါသည်။

- ISIP အစောဦးပိုင်းစာဖတ်ရှုခြင်း (ER) သူငယ်တန်းမှ ၃ တန်း အင်္ဂလိပ်စာ
- ISIP Español သူငယ်တန်းမှ ၃ တန်း စပိန်ဘာသာ
- ISIP အဆင့်မြင့်စာဖတ်ရှုခြင်း (AR) ၄⁺ မှစ၍ အင်္ဂလိပ်စာ



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် မည်သည့်အချိန်တွင် စာမေးပွဲဖြေဆိုရမည်နည်း။

စာဖတ်ရှုခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေ စစ်ဆေးသည့်ကာလမှာ ဆောင်းဦးကာလ နှစ်ဝက်၊ နှင့် နွေဦးကာလတွင် ၆ ပတ် ဖြစ်ပါသည်။ သူငယ်တန်း ကျောင်းသားများအနေဖြင့် ယင်းတို့၏ ဆောင်းဦးစာမေးပွဲ ဖြေဆိုရန် ရက် ၃၀ ထပ်မံရရှိပါမည်။ ကျောင်းများအနေဖြင့် သတ်မှတ်ကာလတစ်ခုလုံးတွင် လိုအပ်သော ကျောင်းသားများအား စိစစ်ရန်အချိန်ရပါသည်။ ပြည်နယ်ဥပဒေအရ သူငယ်တန်းမှ သုံးတန်းကျောင်းသားအထိ အနည်းဆုံးအဆင့် အောက် သာရမှတ်ရရှိခဲ့ပါက နောက်ထပ်စာမေးပွဲ တစ်ခု သို့မဟုတ် နှစ်ခုအား စာဖတ်ရှုခြင်း အခြေအနေအား စစ်ဆေးနိုင်ရန် ထပ်မံဖြေဆိုရန် လိုအပ်ပါသည်။

စာမေးပွဲကာလ

စာမေးပွဲကာလအတွင်းတွင် သင့်ကျောင်းသားများအား အချို့နေ့များတွင် စာမေးပွဲစစ်နိုင်ပြီး အချို့နေ့များတွင် စာသင်နိုင်ပါသည်။ ကျောင်းသားများမှ တစ်ချိန်လုံးစာမေးပွဲမဖြေရပါ။ သင့်ကျောင်းသားအတွက် စာမေးပွဲနေ့ရက် အတိအကျကို သင့်ကလေး၏ ဆရာထံတွင် ဆက်သွယ် မေးမြန်းပါ။

၁-၈ တန်း	ဩဂုတ်လ ၂၂ ရက်- စက်တင်ဘာလ ၂၆ ရက်	ဆောင်းဦး
သူငယ်တန်း	ဩဂုတ်လ ၂၂ ရက်- အောက်တိုဘာလ ၂၀ ရက်	ဆောင်းဦး
ELA-Si K-8	နိုဝင်ဘာလ ၁ ရက်- ၂၈ ရက်	နှစ်ဝက်
K-8	နိုဝင်ဘာလ ၂၉ ရက် - ဖေဖော်ဝါရီလ ၁၇ ရက်	နှစ်ဝက်
K-8	ဧပြီလ ၇ ရက်- မေလ ၁၆ ရက်	နှစ်ကုန်



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် မည်သည့်အမှတ်ရမည်နည်း။

Istation စာမေးပွဲမှ အဓိကအမှတ် နှစ်မျိုးပေးပါသည်- လုပ်ဆောင်နိုင်ရည်အညွှန် နှင့် ရာနှုန်းပြအဆင့်။ လုပ်ဆောင်နိုင်ရည်အညွှန် သည် ယေဘုယျအားဖြင့် ကျောင်းသား၏ အလုံးစုံသော စာဖတ်ရည်ကို ကျောင်းသား၏ စွမ်းဆောင်ရည်နှင့်ကိုက်ညီပြီး သင်ကြားရေး အဆင့် အတွင်းတွင်ပတ်ဝန်းကျင်အမှတ်ပေးပါသည်။ အဆင့်များကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြထားပါသည်။-

- o အဆင့် ၁- အတန်းအဆင့်အလိုက် စွမ်းဆောင်နိုင်သည့်ကျောင်းသားများ
- o အဆင့် ၂- အတန်းအဆင့်အောက် အနည်းငယ်လျော့၍ စွမ်းဆောင်နိုင်သော နှင့် အကူအညီ လိုအပ်နေသော ကျောင်းသားများ
- o အဆင့် ၃- အတန်းအဆင့်အောက် များစွာလျော့၍ စွမ်းဆောင်နိုင်သော နှင့် အနီးကပ်ဝင်ရောက် ကူညီရန် လိုအပ်နေသော ကျောင်းသားများ

အဆင့်များအတွက် ယင်းအမှတ်မ မဟာဏသည် စိစစ်ချက် အခြေခံပေါ်မူတည်၍ ကွဲပြားပါသည်။

ထို ရာခိုင်နှုန်းကျအဆင့်သည် ကျောင်းသားတစ်ဦးအား စံအဖြစ်သတ်မှတ်ထားသည့် နမူနာကျောင်းသားများနှင့် နှိုင်းယှဉ်၍ အမှတ်ပေးအဆင့်သတ်မှတ်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသားတစ်ဦးသည် ၇၅ ရာခိုင်နှုန်းကြားတွင်း အမှတ်ရရှိပါက သူ သို့မဟုတ် သူမသည် စံအဖြစ် သတ်မှတ်ထားသည့် သူနှင့်ရွယ်တူအခြား ၇၅ ရာခိုင်နှုန်းသောနမူနာကျောင်းသားများ နှင့်တန်းတူ၊ သို့မဟုတ် ပိုမိုအမှတ်ကောင်းသည်ဟု ဆိုနိုင်ပါသည်။



ဤရမှတ်များအားမည်ကဲ့သို့အသုံးပြုမည်နည်း။

Istation စိစစ်ချက်များသည် ဆရာများသင်ကြားခြင်းကို လမ်းညွှန်၊ ပြောင်းလဲနိုင်ရန်အသုံးပြုရန် တန်ဖိုး ရှိသော အချက်အလက်ပိုင်ပင်ဖြစ်ပါသည်။ **ISIP** အမှတ်များကို သင့်ကလေး၏စာဖတ်ခြင်း၊ ကျောင်းသား၏ အားသာချက်နှင့် အားနည်းချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ စာဖတ်ခြင်း ဦးတည်ချက်များချမှတ်ခြင်း၊ စာဖတ်ခြင်းတိုးတက်မှု စောင့်ကြပ်ခြင်း၊ ဦးတည်ချက်ထားသော စာဖတ်ရည်လုပ်ဆောင်မှုကို ဖန်တီးခြင်း၊ နှင့် မိမိကလေးသည် စာဖတ်ခြင်းဆိုင်ရာ အထောက်အပံ့များ ထပ်မံလိုခြင်း ရှိ မရှိကို ဖော်ထုတ်နိုင်ပါသည်။



ထပ်ပေါင်းအချက်အလက်များ

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အခြား သတင်းအချက်အလက် များလိုအပ်ပါက တာဝန်ခံမှု၊ သုတေသန၊ နှင့် အကဲဖြတ်ခြင်းဆိုင်ရာ ဝက်ဘ်ဆိုက် <http://dpsare.com/read-act/> သို့ သွားရောက် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကလေး၏ပညာရေး တွင်ပါဝင်ပတ်သက် ပေးရန် သင်ကိုတိုက်တွန်းပါသည်။ သင့်အိမ်မှာ သင့်ကလေးအတွက် သင်ကူညီပေးနိုင်သည့် နည်းလမ်းများအတွက်နှင့် စမ်းသပ် နေရာထိုင်ခင်းရရှိရန် သင့်ကလေး၏ဆရာမနှင့် ဆက်သွယ်ဖွဲ့ကြိုးစားရန် ကျေးဇူးပြုပြီး မနှောင့်နှေးပါနှင့်။

အထောက်အကူပြုမည့် အချက်အလက်များ ရရှိစေရန် အပါအဝင်- အောက်ပါ <http://standards.dpsk12.org/standards-resources/> ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုရန် တိုက်တွန်း အပ်ပါသည်။

- နည်းပညာဆိုင်ရာမိဘလမ်းညွှန်
- ကော်လိုရာဒို အစိုးရ အရင်းအမြစ်များ
- အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာသူများအတွက် သတင်းအချက်အလက်

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍သိလိုသည်များနှင့် မေးခွန်းများ ရှိပါက သင့် ကလေး၏ကျောင်းအား တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ် ၍ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် မိသားစုဝင်ဝန်ဆောင်မှုဌာန ဖုန်းနံပါတ် (၇၂၀) ၄၂၃-၃၀၅၄ ကိုဖြစ်စေ ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။